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Riek Vink

Van: Bestuurssecretariaat (Heerde)

Verzonden: dinsdag 2 januari 2018 10:47

Aan: Gemeente Heerde

Onderwerp: FW: Afschrift brief plan de Kolk

Bijlagen: brief geveke.doc

 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Bea Bessels  

Bestuurs- en managementsecretaresse en medewerker griffie  

Gemeente Heerde  

 

Heerde is sinds 2012 Cittaslow. Dit is het wereldwijde netwerk van gemeenten dat zich sterk maakt 

om de kwaliteit van leven te verbeteren. Kijk voor meer informatie op www.heerde.nl en 

www.cittaslow-nederland.nl. 

Van: Jan Nitrauw [mailto:jannitrauw@gmail.com]  

Verzonden: dinsdag 2 januari 2018 10:37 

Aan: Bestuurssecretariaat (Heerde) <bestuurssecretariaat@heerde.nl> 

Onderwerp: Afschrift brief plan de Kolk 

 

LS, 

wij verzoeken u bijgaande brief ter kennis te brengen van het college van b en w en van de gemeenteraad.  

Groeten 

Jan Nitrauw 



 

 

Aan:  Geveke Bouw 

          mr. H. Leggedoor 

          Postbus 19  

          9750 AA Haren  

 

Wapenveld, 2 januari 2018  

 

Betreft: SEC\GEE\12\00000019  

 

Geachte heer Leggedoor, 

 

De Dorpsraad Wapenveld dankt u voor het toezenden van het afschrift van de brief aan het college 

van b en w van Heerde betreffende de ontwikkeling van het plan De Kolk in Wapenveld.  

 

Ten aanzien van de inhoud willen wij een opmerking maken over de informatie die u geeft met 

betrekking tot het informeren van de Dorpsraad op 17 juli 2017. Het is correct dat wij positief staan 

tegenover de bouw van woningen in het plan en wij hebben ook het verzoek gedaan de wijk te 

informeren.  

 

Maar in die bijeenkomst hebben we ook kritische kanttekeningen geplaatst:  

− als Dorpsraad hebben wij aangegeven dat dit plan weinig afwijkt van het eerdere plan met 

de 39 koopwoningen waar ook al veel weerstand tegen was 

− dit vanwege de dichtheid van de bebouwing waardoor het zicht op de waterpartij 

verminderd wordt en de ruimtelijke kwaliteit omlaag gaat 

− wij hebben toen ook gewezen op de wel heel prominente aanwezigheid van de schuurtjes in 

het straatbeeld 

− wij hebben ons toen afgevraagd hoe de parkeersituatie er uit zou gaan zien 

− Ons standpunt was dat vooral de buurt zich over dit plan uit zou moeten spreken.  

 

Na de inloopavond op 11 oktober vonden wij dat er maar erg weinig met de reacties vanuit de buurt 

is gedaan en vervolgens hebben wij toen besloten een reactie naar het college te sturen met een brief 

dd 19 oktober 2017 waarvan we Geveke een afschrift hebben gezonden tav M. Gils op 20 oktober 

2017.  

 

Met vriendelijke groeten  

Johan Horst, voorzitter Dorpsraad  

 

Afschrift aan  

− college b en w Heerde 


